



## INSTITUT LATIHAN PERINDUSTRIAN KUANTAN

### KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : SEBUT HARGA PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN MESIN DAN PERALATAN LATIHAN DI INSTITUT LATIHAN PERINDUSTRIAN (ILP) KUANTAN, JABATAN TENAGA MANUSIA

JENIS TAWARAN : Terbuka

KOD BIDANG :

Kod Bidang	Bidang	Sub Bidang	Pecahan Sub Bidang
22 05 04	PERKHIDMATAN	PENYELENGGARAAN/PEMBAIKAN KEJURUTERAAN DAN KOMUNIKASI	MESIN DAN PERALATAN WOKSYOP

TARIKH MULA TAWARAN : 12/03/2025

TARIKH TUTUP TAWARAN : 24/03/2025

TEMPOH SAH LAKU : 90

LOKALITI :

lokasi

Negeri
JOHOR
MELAKA
NEGERI SEMBILAN
PAHANG
SELANGOR
TERENGGANU
WILAYAH PERSEKUTUAN KUALA LUMPUR
WILAYAH PERSEKUTUAN PUTRAJAYA

Pembekal yang berminat adalah diwajibkan hadir ke sesi lawatan tapak dan taklimat pada ketetapan berikut:

Perincian Taklimat

Perihal	Tarikh / Masa	Lokasi	Pegawai Penyelaras	Kehadiran Maksima
Hanya penama pada Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat (MOF) sahaja yang layak menghadiri sesi taklimat sebut harga. Syarikat tidak boleh mewakili pegawai / individu selain daripada penama berdaftar. Syarikat yang tidak hadir atau lewat ke sesi taklimat tidak akan dibenarkan menyertai sebut harga ini. Syarikat diwajibkan untuk membawa sijil asal dan salinan Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat (SSM & MOF). Salinan sijil tidak akan dikembalikan. PENDAFTARAN BERMULA JAM 9:00 PAGI SEHINGGA 10:00 PAGI.	17/03/2025 10:00 AM	DEWAN KULIAH UTAMA, ILP KUANTAN , LOT 10 KAWASAN PERINDUSTRIAN GEBENG , KUANTAN, 26100 MUKIM SUNGAI KARANG, PAHANG	SURAYA BINTI IBRAHIM	50

Syarikat/Firma/Koperasi/Pemilikan Tunggal hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi melalui Sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.8% (kosong perpuuhan lapan peratus) mengikut setiap nilai invois yang dikemukakan kepada Kerajaan tertakluk kepada had maksimum RM 9,600.00 (Ringgit Malaysia: Sembilan Ribu dan Enam Ratus) bagi invois yang bernilai RM 1.2 juta (Ringgit Malaysia: Satu Juta Dua Ratus Ribu) atau lebih.